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A S S O C I A C I O DE 

PARES D' 

ALUMNES 

L'Associació de Pares d'Alumnes cal dir que te 
unes condicions força limitades, ja que per si 
sola poques solucions pot adoptar o portar a ter-
me. Dones hem de tenir en compte que l'Escola ja 
té els condueles oficiáis per solucionar els problè-
mes de primer ordre. 

Hi ha la Direcció que en cas de problèmes d'ordre 
intern amb el personal ha de comunicar-ho direc-
tament a la Inspecció. I en l'aspecte de conservacio 
i serveis del Centre, quan hi ha alguna anomaha o 
deficiencia en aquests serveis també és la Direcció 
qui deu comunicar-ho a l'Ajuntament. 

Però hi han altres aspectes que potser son més de 
segon ordre i on hi cal una dedicació i una constan-
cia i que deuen èsser els que pertanyen més dìrecta-
ment a l'Associació de Pares. 

Podría dir-se que, primer, encara que no siguí gai-
re vistos sí que requereix una mica d'esforç, el viu-
re de prop la vida escolar en tots els aspectes. Si no 
és així aleshores es fa difícil a I'hora de prendre-hi 
part activa en un moment determinat i concret. Per-
qué hi ha a l'escola algunes activitats que no son gai-
re concretes, no se sap qui correspon decídir-les 
o si cal adoptar-Ies o no. O si sorgeíx algún proble-
ma intern com poden ser diferències entre els ma-
teíxos professors, i fins pot haver-hi en un mo-
ment donat diferents criteris entre el Centre Esco-
lar i el mateix Ajuntament. O també problèmes que 
puguin tenir les families, ja siguí sobre els filis, so-
bre l'economia o simplement queíxes per deficièn-
cíes del servei escolar. 

Aleshores si bé és cert, com ja hem dit abans, que 
en alguns aspectes rA.P.A. no pot posar-se al davant 
ni solucionar-ho, també és cert que arríbats aquests 
moments hem estât consultats, ja siguí pels matei-
xos mestres, per l'Ajuntament, per ¡'Inspector i pels 
mateíxos pares, i aleshores sí que amb tota llíbertat 
podem donar í expressar el nostre criteri. I amb 
molta més raó de causa podrem opinar sí coneíxem 

l'EscoIa a fons que no pas si visquéssím els problè-
mes de l'Escola cadascú des de casa seva. 

Per tant, no us estranyeu si tot i passant tantes 
hores amb reunions i matant vespres, no hi veieu un 
treball més vistos i més atractiu. No serveíxi pas 
això per disculpar-nos, però pensem que una mica 
deu ser així aquesta tasca. 

Aquest comentan ja es va fer en l'iiltima Assem-
blea de Pares, que va tenir Hoc al Casai, però corn 
que hi faltaven pares hem cregut oportú transcriure-
ho en aquest «Ronsana». 

Des d'aquella Assemblea fins ara s'han fet dues 
reunions, obertes per tothom tal com s'havia anun-
ciat a l'Assemblea, í en les quais hi ha hagut una re-
duida particípació de pares, però no per això deixen 
de tenir interés. 

Aquest tipus de reunions sembla que poden anar 
força bé, perqué així els pares que hi participin po-
dran viure í fer-se més càrrec dels problèmes i tam-
bé, per qué no?, de les satisfaccions d'aquest món 
de l'ensenyança, que omple la vida deis nostres ñlls, 
í del qual nosaltres, a voltes n'estem completament 
a la lluna. 

S'ha fet revisió de l'última Assemblea i també deis 
treballs extraescolars. Pensem que quan es pugui 
disposar de les noves aules l'Escola es podrá desen-
volupar amb més plenitud i amb més eficàcia. 

Es va proposar també que els alumnes responsa-
bles de setè i vuíté curs assistissin a aqüestes reu-
nions que periódícament s'aniran fent. 

Es va nomenar un pare responsable de cada curs, 
per facilitar la labor del mestre o tutor i, si li calia, 
que fes d'enllaç amb els pares d'aquest curs quan 
aquests tinguin alguna cosa a dir o comentar i que 
no necessàriament hagi de ser amb el professor. 

Sobre els treballs extraescolars cal dir que sí al 
principi hi havia díficultats- per falta d'experiència 
i també per manca de professors, es pot dir que de 
mica en mica es va millorant, s'han lograt els profes-
sors que faltaven i per tant sembla que es pot fer 
una labor força acceptable. 

Ultimament hi ha hagut també una reunió de Pa-
res de Parvulari per intentar solucionar el problema 
que ha sorgit referent al transport. En principi va 
semblar que els pocs pares que assistiren a la reunió 
havíen trobat una solucíó vàlida, però en la rea-
litat no ha tingut un bon résultat. Per tant nosaltres 
hem tramés aquest problema a la Companyia de 
Transports, esperant que hi donin la millor solucio 
possible. 

Esperem que cada mes hi hagi ocasió per assaben-
tar-vos de les activitats d'aquesta Associacio. 
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